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To: SEERA EUR [BCR IE @ z org verzekeringskantoornl]; BREAIEERREIERCERCR-LIN ) [R CR @minvws.nl]
Cc: A Pe RE Ci Be) [CRI @ minvwsnl]; , a. (EA) A @minvws.nl]
From: 5.1.2e 5.1.2e

Sent: Wed 3/31/2021 2:30:17 PM

Subject: RE: F3 Curacao

Received: Wed 3/31/2021 2:30:18 PM

+ EE IERIE

Helder verhaal. Dank voor jullie mail terug!

Van: JE @z0rgverzekeringskantoor.nl>
Verzonden: woensdag 31 maart 2021 16:24

Onderwerp: Re: F3 Curacao

Ik sluit me geheel aan bijIEE. Daarnaast zijn er een paar factoren waar wij zeker rekening mee moeten houden.

1. het feit dat in onze contreien ambtenaren doorgaans heel huiverig zijn om over beleid te praten met een regering met

demissionaire status (geld nu ook voor Aruba) en 2. beiden Curacao en Aruba hebben de politieke standpunt

uitgesproken om COHO tenminste te "heronderhandelen”, wat volgens Caribische begrippen eigenlijk betekent alles on

hold zetten.
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rom: |BEENEIEENEEN BEEN ivi n>
Sent: Wednesday, March 31, 2021 10:15:34 AM

verzekeringskantoor.nl>

@minvws.nl>

Subject: RE: F3 Curacao

Ik stuurde net een mailtje over mijn niet-bestaande tijd om bij F3 aan te schuiven.

Maar ik weet dat het voor de collega ambtenaren op met name Curacao en Aruba nu minimaal net zo hectisch is als

voor ons crisisteam van ZJCN. Ik vind dat je nu geen druk moet uitoefenen op de exercitie F3. Laten we eerst

levens redden....vaccinatie en klinische capaciteit op orde brengen moet echt de prioriteit hebben.

Met vriendelijke groet,

51.2e 51.2e

Crisisteam Caribisch Nederland

Programmadirectie Zorg en Jeugd Caribisch Nederland

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Parnassusplein 5 | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

T (+31) 5.1.2e

E 512 @minvws.n|

www. rijksoverheid.nl

van: JENo ninbzk.nl>
Verzonden: woensdag 31 maart 2021 10:49



1254857

Aan: [EAFTIRELICR Pl ) JIB ninvws.n >; BEES EEE eo ve rzekeringskantoor.ni>
Onderwerp: F3 Curacao

Hi EAL 5.1.2e

Hopelijk houden jullie het nog een beetje vol met alle coronahectiek waar jullie ongetwijfeld druk mee zijn. Voor F3 wordt op

Curacao nog weinig voortgang geboekt. Ik ga een afspraak inplannen met GMN (hun VWS) om eens door te praten over hun

concept plan van aanpak. Ik zou er begrip voor hebben als jullie de tijd niet kunnen maken, maar het zou enorm waardevol zijn als

jullie daar bij aan kunnen sluiten. Ik weet een aantal dingen van zorg, maar de echte inhoudelijke kennis ligt toch echt bij jullie. lk

zal vragen of de uitnodiging ook naar jullie gestuurd kan worden, dan weten jullie in ieder geval waar die vandaan komt ©.

Vriendelijke groet,


